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Protokół  XXV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  11 grudnia 2020 roku 

 

                Obrady dwudziestej piątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900  i trwały do godzinny 1000. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie 

z listą obecności, nieobecni radni: Mirosław Małecki, Piotr Turczyński.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

4. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO, 

5. Paweł Strączyński – Prezes WZWiK, 

6. Iwona Boratyn – Rzecznik prasowy Gminy Włoszczowa. 

 

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady  przywitał zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dwudziestej piątej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych i obrady  

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

 

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad. Przewodniczący wniósł do porządku obrad nowy punkt 3.3 projekt uchwały 

w sprawie: zmieniająca w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Włoszczowa". 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz ze zmianą 

Głosowanie: 13 głosów „za”, porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawach: 

 

1) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Gminy Włoszczowa , 

2) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty i zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady , 

3) zmieniająca w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Włoszczowa". 

4. Sprawy różne. 

5. Zamkniecie obrad. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekty uchwał wraz z uzasadnieniem były 

przesłane radnym, dlatego nie będą szczegółowo omawiane. Będą poddawane pod głosowanie 

w kolejności wymienionej w porządku obrad.  

Do punktu 3.1 

   wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  
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Radna Anna Błaszczyk – zapytała czy obszar i granice nowej aglomeracji Gminy Włoszczowa 

będą miały wpływ pozytywny czy negatywny na rozwój Gminy. Czytając w uchwale 

podstawowe zamierzenia inwestycyjne rozbudowa, modernizacja  oczyszczalni ścieków na 

terenie aglomeracji nie planuje się budowy nowej oczyszczalni ścieków i jej rozbudowy. Czy 

mogę uzyskać więcej dodatkowych informacji na temat tej uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Gminy Włoszczowa. 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji -  poinformował, iż wyznaczenie granic 

wynika wyłącznie z przepisów z ustawy Prawo Wodne, wszystkie aglomeracje w Polsce tracą 

moc z dniem 31 grudnia br.  Dlatego też wywołana jest nowa uchwała, która jest identyczna 

jak poprzednia uchwała odnośnie aglomeracji. Zgodnie z przepisami nie można było poszerzyć 

tego terenu gdyż brakuje nam wskaźników RLM na istniejących sieciach gdybyśmy chcieli ją 

poszerzyć. Aglomeracja musi powstać choćby po to, że Spółka korzystała z funduszy 

zewnętrznych np. modernizacja oczyszczalni ścieków czy też budowę pewnych odcinków 

kanalizacji sanitarnej i wodociągów. Jest to nic innego jak powtórzenie poprzedniej uchwały, 

która traci moc z dniem 31 grudnia 2020 roku. Nie możemy sobie pozwolić aby od dnia 01 

stycznia 2021 roku nie było tej samej aglomeracji, jest to czysto techniczna chwała, która de 

facto  na nic nie wpływa. Nie będzie budowana nowa oczyszczalnia ścieków we Włoszczowie 

ponieważ obecna oczyszczalnia jest w stanie przyjąć o wiele więcej ścieków, jest rozbudowana 

i zmodernizowana.      

Radna Anna Błaszczyk – zapytała na ten moment mamy podłączone miejscowości  Łachów,  

Wola Wiśniowa, Ewina i Podlipie czy planowane są do podłączenia pozostałych miejscowości 

do oczyszczalni ścieków. 

Sławomir Owczarek – poinformował, iż planowane są dalsze podłączenia,  składane zostały 

wnioski i jak tylko Gmina otrzyma stosowne dofinansowanie Gmina będzie kanalizowana. 

Kanalizacja to jedna z droższych inwestycji jakie można realizować i bez środków 

zewnętrznych nie ma możliwości na chwilę obecną żeby Gmina czy też Spółka inwestowała 

w budowę kanalizacji w 100 % ze środków własnych jest to fizycznie nie możliwe. 

Przewodniczący  Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały, więcej pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXV/171/20 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Gminy 

Włoszczowa. 

Do punktu 3.2 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki tej opłaty i zwolnienia w części z opłaty właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, skierował  trzy pytania,  

do Naczelnika Wydziału MRO Michała Ślęzaka, a mianowicie: 

1. ile firm przystąpiło do przetargu, 

2.  od kiedy będzie obowiązywała nowa stawka, 

3.  na jaki okres będzie podpisana  umowa  

Radny Michał Szafrański – poinformował, że  mówi się o dużej inwestycji na wysypisku 

śmieci, jak te inwestycji wpłynął na przyszłe stawki czy jest jakieś przełożenie. Porównując 

stawki z innych miejscowości np. z województwa śląskiego  to ta nasza stawka mieści się  w 

dolnej części, a  jak się kształtują stawki w sąsiednich gminach. Należy podkreślić, iż Rada nie 

ma żadnego wpływu na wysokość stawki ta stawka wynika z przetargu. 

Michał Ślęzak Naczelnik Wydziału – udzielił odpowiedzi na zadane pytania: do przetargu 

przystąpiła tylko jedna firma PGKiM  Włoszczowa, stawka będzie obowiązywała od 01 

stycznia 2021 przez okres dwóch lat roku. Stawka jest stawką zmienną  może ulec zmianie 

w trakcie trwania umowy. Wysokość stawki uzależniona jest od ilości mieszkańców oraz od 

ilości odbieranych odpadów komunalnych.  W roku ubiegłym było przyjętych do  systemem  
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16250  osób w tym roku liczba osób objętych systemem wynosi 16097  ubyło z systemu prawie 

dwieście osób, ilość odpadów szacunkowo przyjęta do przetargu na 2020 roku było o połowę 

mniejsza niż do obecnego przetargu na lata 2021/2022. Do 2019 roku stawka była ustalana 

ryczałtowo. Obecnie oferenci są zobowiązani do podania ceny jednostkowej za każdy rodzaj 

odpadów odbieranych i zagospodarowanych. Gmina każdego miesiąca płaci różne rachunki ze 

względu na ilość odbieranych odpadów od osób. Rok 2020 pokazał, że liczba odpadów jest      

większa niż była poprzednio. Jeśli w trakcie trwania umowy zmniejszy się ilość odbieranych 

odpadów komunalnych zaplanowanych do przetargu, a wzrośnie liczba osób wówczas stawka 

ulegnie zmniejszeniu.  Umowa z firmą została podpisana na okres dwóch lat. 

Radny Zbigniew Woldański – zapytał  co nam daje podpisanie umowy na okres dwóch lat,               

a jakby się okazało, że np. przyszłym roku byłby organizowany przetarg i firma dałaby 

konkurencyjną cenę, a tu jest podpisana umowa na dwa lata czy okres dwuletni daje nam jakieś 

korzyści. 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – poinformował, że przetarg na rok czy też 

na dwa lata jest przetargiem Unijnym obostrzony  szczegółowymi przepisami. Do tej pory był 

przeprowadzany przetarg na rok, po przeprowadzonej analizie przetarg na dwa lata daje 

korzyści. Firma ma zapewnioną pracę przez okres dwóch lat dobrze się stało, że do przetargu   

przystąpiła nasza Spółka Gminy i z braku konkurencji wygrała przetarg.  Co do wysokości 

stawki stawka nie jest stawką sztywną może się za rok okazać, że ona może ulec jakiemuś 

niewielkiemu obniżeniu, jak również może się okazać, iż musi ulec niewielkiemu 

podwyższeniu, ponieważ system zagospodarowanie odpadów jest systemem 

samofinansującym. Większa ilość odbieranych odpadów przy mniejszej liczbie mieszkańców 

stawka ulegnie podwyższeniu. 

Radny Dariusz Gieroń -  zapytał czy w przeciągu tych dwóch lata zmiana stawki musi być 

opiniowana przez Radę. 

Sławomir Owczarek – poinformował, że jeśliby się okazało, np. po 6-8 miesiącach przyszłego 

roku, iż przybyło więcej śmieci, a mieszkańców coraz mniej wówczas trzeba przeliczyć czy 

pieniądze, które są z opłat nas wszystkich mieszkańców starczą na pokrycie kosztów to samo 

w drugą stronę jeśli się okaże, że śmieci jest mniej , a więcej mieszkańców na tym systemie 

Gmina nie może zarabiać bo to jest system samo finansujący się i wówczas stawkę należy 

obniżyć. 

Radny Czesław Młynarczyk – zapytał  jaka jest kwota przetargu przeliczając przez liczbę 

mieszkańców i to daje kwotę 17 zł i ile wynosi opłata marszałkowska za składowanie odpadów 

komunalnych. 

Michał Ślęzak – poinformował przyjęto do przetargu  kwotę 5.549 271 zł  jest to kwota 

obejmująca okres dwóch lat, a cała kwota systemu to 6 164 425 zł. do tego dochodzą koszty 

całego funkcjonowania systemu na tą stawkę składają się koszty: odbieranie, transport, odzysk, 

unieszkodliwianie odpadów komunalnych. Jest to kwota, która wynikła z przetargu, rocznie 

kwota stanowi 95% wszystkich kosztów i całej obowiązującej stawki w Gminie i nie może ona 

rosnąć. Pozostałe 5% kosztów to: tworzenie punktów selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, obsługa administracyjna systemu (wynagrodzenia pracowników, koszty 

utrzymania biura), edukacja ekologiczna, wyposażenie w pojemniki lub worki na śmieci oraz 

usuniecie, magazynowanie  odpadów komunalnych z miejsc do tego nie przeznaczonych. Firma 

w ofercie przetargowej zaproponowała  1 zł za każde nielegalnie magazynowane odpady 

komunalne, które zostaną przez firmę zabrane to jest dla nas plus.                     

Radny Zbigniew Woldański – zapytał w § 2 ust.2 jest zapisane  jeśli właściciel nie dopełni 

obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny płaci podwójną stawkę czyli 

34 zł od osoby, czy w roku ubiegłym przeprowadzono kontrole i czy były wystawione kary czy 

też nic nie było robione. 

Michał Ślęzak – poinformował, iż od września 2019 roku ustawodawca wprowadził zmianę dla 

Gmin polegającą na tym, że osoba nie prawna wybierać czy segreguje czy też nie segreguje z 

góry ustawodawca przewidział, że każdy jest zobowiązany do prowadzenia selektywnej zbiórki 
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odpadów komunalnych. Natomiast jeśli tego nie czyni ma karę administracyjną w postaci 

decyzji, najlepiej może to sprawdzić czy jest zbiórka selektywna czy też  nie firma, która 

odbiera  śmieci, do Gminy nie dotarły sygnał, że ktoś nie prowadzi selektywnej zbiórki. 

Były przeprowadzone kontrole i wydano 5 ostrzeżeń nie wydano decyzji administracyjnych 

skończyło się to na pouczeniu. Jeśli chodzi o opłatę marszałkowska wynosi ona obecnie 270 zł 

za 1 tonę odpadów komunalnych. 

Radna Anna Błaszczyk -  zaproponowała  żeby  się  zastanowić  nad systemem lub innymi 

systemami, które by bardziej zmotywowały obywateli do selektywnej zbiórki odpadów, a tym 

samym do  zmniejszenia kosztów tego systemu, żeby  Gmina była bardziej ekologiczna nie 

tylko na papierze żeby mieszkańcy zostali docenieni. Jak wiadomo mieszkańców naszej Gminy  

jest coraz mniej my którzy tu mieszkamy ponosimy  koszty bo jest mniej mieszkańców i my 

płacimy za tych , których nie ma za tych którzy wyjeżdżają i przyjeżdżają to chyba nie jest 

uczciwe to jednak nad tym trzeba pracować i to aby to zrobić. bardziej uszczelniać i nie można 

mówić, że się nie da po to tutaj jesteśmy      

Sławomir Owczarek - poinformował żeby Gmina mogła kontrolować ilość osób 

zamieszkujących  to ustawodawca musi zmienić przepisy i dać  Gminie narzędzie  prawne aby 

mogła to zrobić. Gmina nie może działać wbrew istniejącemu prawu bo  nawet Policjant może 

wejść do domu tylko na podstawie określonych przepisów, a nie wtedy kiedy mu się podoba, 

a tym bardziej jak może wejść i kontrolować zwykły urzędnik Gminy.  

Dariusz Górski Skarbnik Gminy – poinformował, iż w tej stawce jest utrzymany odbiór śmieci 

dwa razy w miesiącu począwszy od kwietnia do września  

Burmistrz -  podziękował  za płynące głosy od radnych, każda taka decyzja wywołuje pewne 

wątpliwości, niejasności dziś  musimy się zmierzyć  z obowiązkiem ustalenia stawek za 

gospodarowanie i odbiór odpadów komunalnych na terenie naszej Gminy. Podjęcie uchwały 

na dzisiejszej sesji to nie jest ustalenie stawki, a akceptację to nie jest wymysł i ustalenie danych 

przez Burmistrza, Wysoką Radę wynika to z wcześniej przedstawionych argumentów 

samofinansowania się tego systemu dlatego ważne jest podjęcie dziś tej uchwały.  

Przedstawione były przez Naczelnika dwie stawki jakie są w sąsiednich Gminach.                                     

Na posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Województwa Świętokrzyskiego tam obradują 

Wójtowie, Burmistrzowie, Prezydenci miast była rozmowa na temat odbioru odpadów 

komunalnych i o stawkach jak się kształtują w poszczególnych Gminach. Poinformowałem, iż 

w piątek odbędzie się sesja Rady Miejskiej i będzie podjęta uchwała, wszyscy nam gratulowali 

tak niskich stawek za odbiór odpadów komunalnych. Stawka może ulec zmianie może być 

i niższa. Padło pytanie z czego to wynika, chodzi o opłatę marszałkowską wcześniej ta opłata 

wynosiła 140 – 180 zł za 1 tonę dziś wynosi 270 złotych do tego dochodzi płaca najniższa, 

energia elektryczna, paliwo i te wszystkie składniki są składową  stawki. Na terenie miasta 

odbiór odpadów odbywa się trzy razy w tygodniu to też generuje cenę. Należy jeszcze raz 

podkreślić to nie jest  wymysł Burmistrza, Rady to wynika z przetargu kwota dzielona jest przez 

ilość mieszkańców im pochodne składniki i wychodzi stawka. Padło pytanie o modernizację 

wysypiska tak trwa modernizacja naszego wysypiska jest to projekt  za kilka milionów złotych, 

dofinansowanie ze środków Unijnych 8 milionów złotych to wynika z wymogów dostosowania 

naszego wysypiska do wymogów unijnych i zwiększenia bezpieczeństwa i jakości pracy 

pracowników tam zatrudnionych. Inwestycja ta wpłynie na zmniejszenie odpadów na czaszy 

ponieważ będą zainstalowane urządzenia będzie recykling odpadów np. „pety” butelki 

plastikowe przerabiane na paliwo alternatywne, które będzie wykorzystane do ogrzania hal tam 

gdzie pracują pracownicy tym samym będzie mniej odpadów.  

Radny Jerzy Wiśniewski – zwrócił się z pytaniem do Naczelnika w uchwale jest zapis 1 złotych 

odbiór odpadów czy to dotyczy dzikich wysypisk. 

Naczelnik Michał Ślęzak – udzielił odpowiedzi poinformował, iż  to dotyczy usunięcia 

odpadów komunalnych z miejsc nie przeznaczonych do ich składowania i magazynowania 

w rozumieniu ustawy o odpadach dotyczy to miejsc, których właścicielem jest Gmina.  

Natomiast osoby prawne, fizyczne inne niż Gmina wówczas są stosowane postepowania 
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zmierzające do tego aby przymusić właściciela do usunięcia odpadów. 

Radny Jerzy Wiśniewski – zapytał jeśli przy drodze gminnej będą się znajdowały śmieci to 

firma je zabierze za 1 złotych.   

Sławomir Owczarek -  zwrócił się do radnego informując co innego jest sprzątanie przy drogach 

pasa drogowego gromadzenie i przetrzymywanie w miejscach do tego nie przeznaczonych np. 

wywiezione zostaną śmieci do lasu , a las jest własnością Gminy to wówczas firma te śmieci 

zabierze. Jeśli te śmieci będą się znajdowały na prywatnej nieruchomości  jak wspomniał 

Naczelnik to zostaje wszczęta procedura aby to zostało usunięte może się tak zdarzyć, że 

właściciel nieruchomości nie wie o tym, że na jego własności ktoś wywiózł śmieci do jego lasu, 

udaje się nie raz ustalić kto takie śmieci wywiózł bo np. znajdzie się zeszyt szkolny dziecka, 

kwit z opłaty z nazwiskiem i nieraz jest monitoring.   

Radny Michał Szafrański – poinformował, z wypowiedzi Burmistrza wynikało to, że 

inwestycje mogą mieć wpływ na zmniejszenie stawki mniej odpadów na czaszy. W poprzedniej 

uchwale  w przetargu były jakeś dodatkowe bonusy częstotliwość  odbioru wielkogabarytów 

z budynków wielorodzinnych czy w tym projekcie są jeszcze oprócz obozujących jakieś inne 

rzeczy prócz tej złotówki za wywóz. 

Sławomir Owczarek – wszystko zostało utrzymane tak jak w poprzedniej uchwale przetarg 

odbył się na tych samych warunkach. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

więcej pytań nie wniesiono. Odczytał treść uchwał z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania  Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” , 1 głos przeciw podjęła 

uchwałę Nr XXV/172/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty i zwolnienia w części z opłaty właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady. 

Do punktu 3.3 

zmieniająca w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Włoszczowa" 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Radny Michał Szafrański – poprosił o komentarz do tego projektu uchwały gdyż materiał został 

przekazany w dniu dzisiejszym. 

Sławomir Owczarek – poinformował, iż przedmiotowa uchwała została wycofana na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej ponieważ nie było kompletu opinii do projektu. 

Michał Ślęzak  Naczelnik Wydziały MRO – poinformował, przed chwilą Dyrektor Sławomir 

Owczarek  wspomniał, że projekt był przesłany w materiałach na poprzednią sesję lecz nie 

otrzymano opinii na czas od wszystkich opiniujących organów. Na dzień dzisiejszy posiadamy 

wszystkie opinie, dokument ten w postaci uchwały pomaga w pozyskaniu podmiotom 

zewnętrznym środków na realizację różnych przedsięwzięć. Jest dokumentem otwartym i może 

być cały czas zmieniany w momencie gdy pojawiają się środki zewnętrzne i przedsiębiorca 

może z tego skorzystać.          

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

więcej pytań nie wniesiono. Odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania  Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXV/173/20 w sprawie zmieniająca w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Włoszczowa". 

Do punktu 4 

               Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż jeśli ktoś z państwa chce zabrać głos żeby się nie 

powtarzać w tym samym temacie.  

Przewodniczący Rady – udzielił głosu  Burmistrzowi.  

Burmistrz –  Cyt. poinformować Wysoką Radę oraz opinię publiczną o środkach, które podobno 
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otrzymaliśmy w ostatnim czasie lecz do końca nic jeszcze nie wiadomo. Widzę wśród 

mieszkańców, radnych wielką euforię radość z tego tytułu bo Włoszczowa ma otrzymać 2 

miliony złotych. Wyjaśniam Gmina Włoszczowa złożyła dwa wnioski do Rządowego Funduszu  

Inwestycji Lokalnych  jeden wniosek na kanalizację w  Kurzelowie, Koniecznie, Dankowie 

Dużym i Dankowie Małym i wniosek na budowę boisk wielofunkcyjnych w Koniecznie, 

Kurzelowie i Czarncy. Wniosek na boiska nie otrzymał aprobaty, natomiast wniosek na 

kanalizację gdzie całość inwestycji opiewa na kwotę 14 960 000,00  złotych wnioskowane było 

o kwotę 12 756 000,00 zł co stanowi 85 % dofinasowania o takie dofinansowanie 

wnioskowaliśmy. Jak policzymy to ponad 2 miliony złotych wkładu własnego Gminy 

Włoszczowa.  Jak wynika z informacji Gmina Włoszczowa otrzyma 2 miliony złotych, 

w wnioskowano o 12 milionów złotych. Te 2 miliony złotych szanowni państwo nie stanowią 

85%   jak opiewał wniosek, a stanowi 13,37% dofinansowania nie odniosę się do tego jakimi 

kryteriami był ten wniosek oceniany kto ma dostać  kto nie jaka wysokość tego dofinansowania. 

Dziś zadaję pytanie jak mamy kanalizację robić i musimy zrobić za 2 miliony złotych zasadnicze 

pytanie czy w ogóle będziemy mogli zrobić, czy będziemy mogli z tego Programu wyłączyć te 

2 miliony złotych i zrealizować przykładowo kanalizację w miejscowość X,Y założonych 

w składanym  wniosku. Bo tego do końca jeszcze nie wiemy żeby się nie okazało tak, że my 

nie  będziemy mogli  zrobić tego wniosku, a w opinię publiczną  pójdzie informacja , że nie 

wzięli tych pieniędzy i je odrzucili. Nam zależy na każdej złotówce dzisiaj realizując inwestycje 

opłacalne i zasadne jest dofinansowanie powyżej 50% natomiast 13% dofinansowania to 

z całym szacunkiem proszę państwa to powinno iść w drugą stronę my powinniśmy  tyle dołożyć 

i otrzymać te 85% dofinansowania. Proszę państwa transparentnie jest pokazywane, że duże 

pieniądze spływają. Życzyłbym  sobie tylko jedno aby Rząd mi zrekompensował  ubytki 

w dochodach budżetu z powodu pandemii i zrekompensował 6 milionów złotych subwencji 

oświatowej, którą musimy dołożyć. Powtórzę tutaj kolejny raz wówczas bylibyśmy Gminą 

mlekiem i miodem płynącą.  Mając takie środki  8 milionów złotych moglibyśmy zainwestować 

w inwestycje i choćby zrealizować wskazane przez ze mnie kanalizację, wodociągi tak 

oczekiwane przez społeczeństwo w naszej Gminie. Do tego tematu wrócimy będziemy 

rozmawiać, a przede wszystkim musimy ustalić czy w ogóle możemy te 2 miliony złotych 

spożytkować kiedy wnioskowaliśmy o 12 milionów złotych , a otrzymaliśmy tylko 2 miliony 

złotych. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z państwa chciałby jeszcze zabrać głos w temacie 

spraw różnych, więcej pytań nie wniesiono.  

Do punktu 5 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek 

dzisiejszych obrad i zamknął obrady dwudziestej piątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 
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